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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

1) Zahájení Vědecké rady FPH (prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D.) 
 
Děkan, prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., zahájil zasedání Vědecké rady Fakulty 
podnikohospodářské (VR FPH), přivítal přítomné členy a seznámil je s programem zasedání. 
 
VR FPH má celkem 42 členů, z nichž bylo na zasedání přítomno 33. Žádné námitky nebyly 
vzneseny. 
 

2) Profesorská přednáška doc. Ing. Miroslava Karlíčka, Ph.D. 
(doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 
Proděkan pro výzkum a doktorské studium, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., představil 
doc. Ing. Miroslava Karlíčka, Ph.D., který působí jako vedoucí Katedry marketingu Fakulty 
podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze. Dříve působil také jako Proděkan 
pro spolupráci s praxí a PR na FPH VŠE. 
 
Na základě žádosti uchazeče bylo zahájeno profesorské řízení dne 13. 3. 2024 v oboru 
Management a manažerská ekonomie. Dne 27.  3.  2024 zvolila VR FPH v souladu se 
zákonem č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, ve smyslu § 72 odst. 5 komisi 
v následujícím složení: 
 
Komise 
 
Předseda komise prof. Ing. Hana Machková, CSc.  

Vysoká škola ekonomická, Fakulta mezinárodních vztahů. 
Prorektorka pro mezinárodní vztahy. 
Obor jmenovacího řízení: Mezinárodní obchod. 

Členové komise prof. Ing. Ferdinand Daňo, Ph.D. 
Ekonomická univerzita v Bratislave, Obchodná fakulta. 
Obor jmenování: Obchod a marketing 
prof. Ing. Eva Hanuláková, Ph.D. 
Ekonomická univerzita v Bratislave, Obchodná fakulta. 
Obor jmenování: Obchod a marketing 
doc. Ing. Tomáš Kincl, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta managementu. 
doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D. 
Fakulta sociálních věd, Univerzita Karlova. 
Obor habilitačního řízení: Mediální studia 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., požádal doc. Ing. Miroslava Karlíčka, Ph.D., aby přednesl 
svou přednášku. 
 
Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., prezentoval nejprve základní body ze svého životopisu, 
s důrazem na praktické zkušenosti a akademickou dráhu. Popsal své působení ve firemním 
sektoru a následně i na akademické půdě. Poté se věnoval pedagogické činnosti. Popsal 
zejména zkušenosti s výukou, včetně hodnocení své výuky studenty. Poté popsal zkušenosti 
s vedením kvalifikačních prací, psaním učebních textů, podílu na garantování a tvorbě 
předmětů, vedlejších specializací i oborů. Věnoval se také svému podílu na přípravě 
případových studií, cvičení a výukových simulací. Zmínil rovněž své pedagogické zkušenosti 
v zahraničí. 
  
V části věnované vědecko-výzkumné činnosti doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., popsal 
směry svého vědeckého bádání, včetně výzkumného působení na zahraničních univerzitách. 
Dále poměrně detailně prezentoval své stěžejní publikační výstupy a hlavní externí projekty. 
Věnoval se i svým nepublikačním výstupům, jako např. tvorbě software. Velký prostor 
věnoval doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., i aktuálním výzkumným projektům, na kterých 
se podílí. Zmínil i publikace v recenzním řízení. V neposlední řadě také zmínil počet úspěšně 
odvedených studentů doktorského studia a další aktivity, kterým se v oblasti vědy a výzkumu 
věnoval a nadále věnuje.  
 
V poslední třetí části své přednášky doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., zmínil aktivity 
v oblasti spolupráce s praxí. Mimo jiné hovořil o svých publikacích pro odborníky, působení 
v porotách odborných soutěžích, o svých zkušenostech se smluvním výzkumem 
a exekutivním vzdělávání a v neposlední řadě i o své viditelnosti v denním a odborném tisku 
a dalších médiích. Na závěr pak naznačil klíčové aktivity, které ho čekají v blízké 
budoucnosti. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., poděkoval za přednášku a předal slovo předsedkyni komise 
prof. Ing. Haně Machkové, CSc., která přiblížila průběh jednání komise a její závěrečná 
ustanovení. 
 
Prof. Ing. Hana Machková, CSc., uvedla, že komise se sešla dvakrát. Na prvním setkání dne 
5.6.2024 se komise sešla poprvé a konstatovala, že má k dispozici všechny potřebné 
podklady včetně stanovisek profesorů, která jsou kladná a doporučují jmenování uchazeče.  
 
Řízení ke jmenování profesorem bylo podpořeno písemnými stanovisky profesorů téhož 
nebo příbuzného oboru. Doporučení poskytli: 

• Izv. prof. dr. sc. Vatroslav Škare, Department of Marketing, Faculty of 
Economics and Business, University of Zagreb 

• prof. Ing. Ivan Nový, CSc., Katedra managementu, Fakulty podnikohospodářská, 
Vysoká škola ekonomická v Praze  

 
Prof. Ing. Hana Machková, CSc., uvedla, že druhé jednání komise proběhlo dne 2. 10. 2024. 
Komise hodnotila pedagogickou a vzdělávací činnost, vědecko-výzkumnou činnost, 
publikační aktivitu a uznání práce veřejnou odborností. Ve všech oblastech hodnocení 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., splňuje požadavky. Komise vyzvedla především to, že 
uchazeč již více než 15 let působí na pozici vedoucího profilové katedry Fakulty 
podnikohospodářské, věnuje se výzkumu role marketingu, účastní se pravidelně 
mezinárodních konferencí. Rovněž publikační aktivita odpovídá požadavkům. Doc. Ing. 
Miroslav Karlíček, Ph.D., je uznávaným odborníkem v oblasti marketingu, vystupuje 
v médiích a pravidelně je citován v denním i odborném tisku.    
 
V rámci druhého jednání komise proběhlo tajné hlasování přítomných členů komise.  
Jednoznačným výsledkem hlasování bylo schválení usnesení o návrhu Vědecké rady Fakulty 
podnikohospodářské na udělení titulu profesor doc. Ing. Miroslavu Karlíčkovi, Ph.D.   
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., poděkoval za shrnutí jednání komise a otevřel diskuzi. 
 
Diskuse: 
Doc. PhDr. Daniela Pauknerová, Ph.D., se dotázala, zda ve studii mapující efektivitu 
marketingových dárků ovlivnila výsledky volba respondentů (studentů), a zda by výsledky 
byly odlišné, pokud by byli respondenti zvoleni jinak. Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., 
souhlasil, že se jedná o omezení výzkumu a doplnil i další limity realizované studie. 
 
Prof. Ing. Hana Machková, CSc., se dotázala, jak umělá inteligence promění sektor 
marketingu, zejména juniorské pozice. Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., odvětil, že umělá 
inteligence už sektor marketingu výrazně zasáhla. Na druhou stranu, obavy z vymizení 
juniorských marketingových pozic rozporoval.   
 
Mgr. Martin Wichterle se dotázal, zda katedra nabízí firmám řešení, které by vyhodnocovalo 
efektivitu marketingových nástrojů. Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., nápad ocenil, ale 
konstatoval, že v tuto chvíli na to katedra nemá kapacitu.   
 
PhDr. Ilja Šmíd se dotázal na výzkum v oblasti marketingu klasické hudby. Zajímala ho data, 
ze kterého ve výzkumu tým vycházel. Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., odpověděl, že 
výzkum vycházel ze sekundárních dat (MML-TGI) a z kvalitativních dat (hloubkové 
rozhovory). 
 
Doc. Ing. Petr Houdek, Ph.D., se dotázal na rozdíly v zaměření marketingových akademiků 
a praktiků. Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., diskutoval odlišné zaměření obou „světů“ 
a uvedl konkrétní případy vzájemného nesouladu i souladu.  
 
Doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D., se zeptala, zda se doc. Ing. Miroslavu Karlíčkovi, Ph.D., 
daří propojovat ve výzkumu teorii a praxi. Uchazeč odpověděl, že částečně ano a uvedl 
konkrétní příklady (např. marketing klasické hudby, marketingové dashboardy).  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., ukončil diskuzi, zahájil neveřejnou část a požádal, aby 
v místnosti zůstali členové Vědecké rady a členové komise doc. Ing. Miroslava Karlíčka, 
Ph.D., aby mohlo proběhnout tajné hlasování o udělení titulu profesor. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Jako skrutátoři se přihlásili: doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D., a doc. Ing. Tomáš Pavelka, 
Ph.D. Vědecká rada FPH je jednomyslně schválila. 
  
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., požádal prof. Ing. Ivana Nového, CSc., aby uvedl své 
stanovisko, které v rámci řízení vypracoval.  Prof. Ing. Ivan Nový, CSc., uvedl, že panu doc. 
Ing. Miroslavu Karlíčkovi, Ph.D., vyjádřil ve svém stanovisku jednoznačné doporučení 
návrhu k řízení ke jmenování profesorem především díky jeho pedagogickému 
a vědeckovýzkumnému profilu, který splnil všechny podmínky uvedené v Metodice 
hodnocení uplatňovanou při habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na VŠE 
v Praze. 
 
Bylo přistoupeno k tajnému hlasování: 
Pro: 31 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
Neplatný hlas: 1  
 
VR FPH navrhla udělit panu doc. Ing. Miroslavu Karlíčkovi, Ph.D., titul „profesor“. 
 
Závěr: Vědecká rada má celkem 42 členů, pro přijetí návrhu je třeba minimálně 22 kladných 
hlasů. Přítomno bylo 32 členů VR (doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., nebyl přítomen). Pro 
udělení vědecké hodnosti se v tajném hlasování vyjádřilo 31 členů, žádný člen nebyl proti, 
1 člen hlasoval neplatně. 
 

3) Habilitační přednáška Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D. (doc. 
Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 
Proděkan pro výzkum a doktorské studium, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., představil Ing. 
Jaroslava Schönfelda, Ph.D., který působí jako odborný asistent na Katedře strategie Fakulty 
podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze.  
 
Na základě žádosti uchazeče bylo zahájeno habilitační řízení dne 24. 10. 2024 v oboru 
Management a manažerská ekonomie. Dne 20. 11. 2024 zvolila VR FPH v souladu se 
zákonem č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, ve smyslu § 72 odst. 5 komisi 
v následujícím složení: 
 
Komise 
 
Předseda komise prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc. 

Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
strategie. 
Obor jmenovacího řízení: Organizace a řízení podniku. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Členové komise prof. Ing. František Freiberg, CSc. 
České vysoké učení technické, Fakulta strojní, Ústav řízení 
a ekonomiky podniku.  
Obor jmenovacího řízení: Řízení a ekonomika podniku. 
prof. Ing. Ivan Jáč, CSc.  
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta, Katedra 
podnikové ekonomiky a managementu. 
Obor jmenovacího řízení: Organizace a řízení podniku.  
prof. Ing. PhDr. Lucie Severová, Ph.D.  
Česká zemědělská univerzita, Provozně ekonomická fakulta, 
Katedra ekonomických teorií. 
Proděkanka pro studijní a pedagogickou činnost s působností 
prezenčního studia.  
Obor jmenovacího řízení: Podniková a odvětvová ekonomika 
prof. Ing. Dr. Róbert Štefko, Ph.D. 
Prešovská univerzita, Fakulta manažmentu, ekonomiky a 
obchodu, Katedra marketingu a medzinárodného obchodu. 
Děkan fakulty. 
Obor jmenovacího řízení: Podniková ekonomika a management. 

  
Téma habilitační práce: Preventivní restrukturalizace podle evropské směrnice: 
Problém interpretace a problém implementace. 
 
Dne 20. 11. 2024, na zasedání Vědecké rady FPH, bylo stanoveno následující téma 
habilitační přednášky: Vliv interních a externích determinant na formální 
a neformální restrukturalizace podniků v ČR. Závěry z výzkumu dopadů těchto 
determinant na efektivitu sanačních procesů. Poznatky z aplikace moratoria 
jako nástroje pro prevenci úpadku a reorganizaci podle insolvenčního zákona. 
 
Jako skrutátoři se přihlásili: doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D., a doc. Ing. Tomáš Pavelka, 
Ph.D. Vědecká rada je FPH jednomyslně schválila.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., předal slovo předsedovi habilitační komise prof. Ing. Jiřímu 
Dvořáčkovi, CSc., který přiblížil průběh jednání komise a její závěrečná ustanovení.  
 
Předseda habilitační komise, prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc., shrnul jednání komise. Na 
prvním setkání dne 12. 12. 2024 habilitační komise konstatovala, že Ing. Jaroslav Schönfeld, 
Ph.D., předložil všechny podklady v souladu s platnou Metodikou hodnocení uplatňovanou 
při habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na VŠE v Praze a dále se usnesla, 
že o vypracování posudků habilitační práce budou požádáni následující odborníci: 
 

• prof. Ing. David Tuček, Ph.D. 
Proděkan pro strategický rozvoj, Ústav průmyslového inženýrství a informačních 
systémů UTB Zlín 

• prof. Ing. Emil Vacík, Ph.D. 
Proděkan pro strategii a rozvoj, Katedra financí a účetnictví, ZČÚ Plzeň 

https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu-ekonomiky-a-obchodu/
https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu-ekonomiky-a-obchodu/
https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu/katedry/kat-marketingu/
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

 

• prof. Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., dr.h.c. 
Rektor VŠTE České Budějovice 
 

Prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc., uvedl, že druhé setkání komise proběhlo dne 13.2.2025. 
Komise se na tomto setkání seznámila s posudky oponentů, které všechny bez výhrad 
doporučily postoupení práce Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D., k dalšímu kroku 
habilitačního řízení na VŠE.  Komise dále konstatovala, že Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., 
splnil požadavky týkající se délky úspěšné pedagogické činnosti, vědecko-výzkumné činnosti 
i publikační činnosti, má předpoklady pro další odborný růst i pedagogické působení. 
 
Doc. Ing. Jiří Dvořáček, CSc., přednesl posudky oponentů prof. Ing. Davida Tučka, Ph.D. 
a prof. Ing. Marka Vochozky, MBA, Ph.D., dr.h.c.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., požádal o slovo prof. Ing. Emila Vacíka, Ph.D., aby shrnul 
svůj posudek.  Prof. Ing. Emil Vacík, Ph.D., uvedl, že předložená habilitační práce prokazuje 
dostatečnou odbornou úroveň, autor potvrdil svůj vědecký i publikační potenciál. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., poděkoval přítomným oponentům za shrnutí a předal slovo 
Ing. Jaroslavu Schönfeldovi, Ph.D. 
 
Přednáška na téma: Vliv interních a externích determinant na formální a neformální 
restrukturalizace podniků v ČR. Závěry z výzkumu dopadů těchto determinant na efektivitu 
sanačních procesů. Poznatky z aplikace moratoria jako nástroje pro prevenci úpadku podle 
insolvenčního zákona. 

V první části Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., shrnul genezi transpozice předmětné směrnice 
do národní legislativní úpravy, dále popsal její hlavních části a ideová východiska včetně 
identifikace problematických částí obou norem.  

Ve druhé části pak Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., zmíněné normy konfrontoval s výsledky 
svého výzkumu podnikatelského prostředí, především pak stavu podniků v období před 
jejich vstupem do insolvenčního řízení s akcentací na instituty moratoria a reorganizace dle 
insolvenčního zákona, které mají některé společné znaky s preventivní restrukturalizací. 
Tyto výzkumy probíhaly v rámci úspěšného ukončeného projektu TAČR č. 020000467, který 
habilitant vedl jako hlavní řešitel na VŠE v letech 2019-2023. 

Následně pak Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., vysvětlil důvody, proč sanační 
a restrukturalizační procesy nejsou v ČR více využívány a proč často končí neúspěchem. 
Výzkumy prokázaly, že hlavními faktory (determinanty) neúspěchu jsou: pozdní uvědomění 
si krize managementem, resp. vlastníky podniku, dlouhodobě špatná finanční situace při 
žádosti o moratorium nebo reorganizaci, silné negativní stigma spojené s insolvenčním 
řízení, strach managementu ze ztráty dispozičních oprávnění, riziko překlopení reorganizace 
v konkurz, vysoké transakční náklady spojené s restrukturalizačními procesy atp. Naopak na 
úspěšné determinanty (faktory) restrukturalizace Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., poukázal 
na případu restrukturalizace společnosti Smartwings v letech 2019-2021. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

V třetí poslední části prezentace pak Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., shrnul závěry svého 
výzkumu a určil interní a externí determinanty úspěšné restrukturalizace, jejichž přítomnost 
následně porovnal v rámci institutu moratoria dle LEX COVID, moratoria dle preventivní 
restrukturalizace a institutu moratoria a reorganizace dle insolvenčního zákona. 

Prezentace se zabývala problematikou řešení finančních obtíží podniku, především pak 
otázkami preventivní restrukturalizace tak, jak je definována ve  směrnici Evropského 
parlamentu a Rady (EU) 20219/1013 o rámcích preventivní restrukturalizace a oddlužení 
a zákazech činnosti a o opatřeních ke zvýšení účinnosti postupů restrukturalizace, 
insolvence a oddlužení  a o změně směrnice (EU) 2017/1132 (směrnice o restrukturalizaci 
a insolvenci) ze dne 20.6.2019 a v její transkripci do českého právního systému v podobě 
nového zákona o preventivní restrukturalizaci, který vstoupil v účinnost dne 23. 8. 2023.  

V závěru prezentace Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., popsal další možnosti pokračování 
výzkumu v této oblasti, např. analýza úspěšnosti preventivní restrukturalizací, možnosti 
snižování transakčních nákladů v sanačních procesech atp. 

Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., poděkoval za přednášku a otevřel diskuzi. 
 
Diskuse: 
Prof. Ing. Anna Pilková, Ph.D., MBA, uvedla, že k úspěšné restrukturalizaci patří důvěra 
a zpravidla dodatečný kapitál od vlastníků. Toto považuji za klíčové pro úspěch 
restrukturalizace. Teprve pak pravděpodobně restrukturalizaci podpoří i věřitelé. Jaký máte 
názor, souhlasíte?  Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., uvedl, že souhlasí s tímto názorem. 
Výzkumy potvrzují, že úspěšné restrukturalizace jsou v první řadě finančně podpořené ze 
strany vlastníků. Ukazují tím svým věřitelům, že své společnosti věří a jsou ji ochotní 
podpořit, být aktivní. V takovém případě pak věřitelé jsou více nakloněni k poskytnutí 
potřebných úlev, jako je např. odklad splátek, zachování dodavatelského úvěru, prominutí 
části pohledávky atp. 

Doc. Ing. Rostislav Staněk, Ph.D., se dotázal na to, jakým způsobem je činnost propojena s 
výzkumem a akademickou činností?  Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., uvedl, že jeho 
dosavadní výzkum je především v oblasti aplikovaného výzkumu. Právě proto získal na tuto 
oblast celkem tři granty od TAČR. Z databáze WoS je patrné, že výzkumy v oblasti 
restrukturalizací a insolvence v zahraničí probíhají. Několik článků Ing. Jaroslav Schönfeld, 
Ph.D., publikoval na toto téma v zahraničí žurnálech. Dále uvedl, že výzkum je skutečně spíše 
lokálního charakteru a toto je problematické. Výjimku lze vidět ve spolupráci s akademiky 
v rámci EU ohledně systému EWS, který členské státy EU dle směrnice musí zavést. 

Prof.  Ing. Emil Vacík, Ph.D., byl požádán, aby vybral otázku ze svého posudku. Byla položena 
otázka: Habilitační práce spadá do oblasti ekonomiky a práva. Nejsou zde vysledovatelné 
ještě i politické vlivy?  Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D., odvětil, že souhlasí, že směrnice ve své 
podstatě je i částečně politickým dokumentem.  Směrnice předpokládá, že její implementace 
bude mít i pozitivní sociální dopady, především by se měl snížit zbytečný zánik pracovních 
míst a podnikatelských subjektů, dále by se například mělo umožnit oddlužení tzv. poctivě 
zbankrotovaných podnikatelů a podpořit tak jejich restart v podnikání a řada dalších témat.  
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PhDr. Ilja Šmíd se dotázal, zda může být preventivní restrukturalizace použita pro 
nepodnikatele? Například pro veřejně prospěšnou společnost. Ing. Jaroslav Schönfeld, 
Ph.D., odpověděl, že bohužel preventivní restrukturalizace dle zákona o preventivní 
restrukturalizaci je určena pouze pro obchodní korporace. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., ukončil diskuzi, zahájil neveřejnou část a požádal, aby 
v místnosti zůstali členové Vědecké rady a členové komise Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D., 
aby mohlo proběhnout tajné hlasování o udělení titulu docent. 
 
Bylo přistoupeno k tajnému hlasování: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
Neplatné hlasy: 3 
 
VR FPH navrhla udělit panu Ing. Jaroslavu Schönfeldovi, Ph.D., titul „docent“. 
 
Závěr: Vědecká rada má celkem 42 členů, pro přijetí návrhu je třeba minimálně 22 kladných 
hlasů. Přítomno bylo 33 členů VR. Pro udělení vědecké hodnosti se v tajném hlasování 
vyjádřilo 30 členů, žádný člen nebyl proti, 3 členové hlasovali neplatně. 
 

4) Zahájení řízení ke jmenování profesorem doc. PhDr. 
Daniely Pauknerové, Ph.D. (doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 

Proděkan, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., uvedl doc. PhDr. Danielu Pauknerovou, Ph.D., 
která působí na Fakultě podnikospodářské jako vedoucí Katedry psychologie. 
 
Na základě žádosti uchazečky bylo dne 6.3.2025 zahájeno děkanem fakulty řízení ke 
jmenování profesorem v oboru Management a manažerská ekonomie. Doc. Ing. Marek 
Hudík, Ph.D., představil navrhovanou komisi pro řízení ke jmenování profesorem 
v následujícím složení: 
 
 

Předseda komise prof. Ing. Hana Machková, CSc.  
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta mezinárodních vztahů 
Obor jmenování: Mezinárodní obchod 
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Členové komise prof. Ing. Ivan Nový, CSc. 
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta podnikohospodářská 
Obor jmenovacího řízení: Podniková ekonomika a management 
prof. Ing. Anna Pilková, Ph.D., MBA  
Fakulta managementu, Univerzita Komenského v Bratislavě  
Obor jmenovacího řízení: Management  
doc. PhDr. Ing. Aleš Gregar, CSc. 
Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně, Fakulta managementu a 
ekonomiky 
doc. Mgr. Kateřina Zábrodská, Ph.D. 
Univerzita Karlova, Fakulta filozofická 
 

 
Proběhlo hlasování o složení komise pro profesorské řízení doc. PhDr. Daniely Pauknerové, 
Ph.D.: 
 
Pro: 32 
Proti: 0 
Zdržel se: 1  
 
Složení komise pro řízení ke jmenování profesorem pro doc. PhDr. Danielu Pauknerovou, 
Ph.D., bylo schváleno.  
 
 

5) Výroční zpráva činnosti Fakulty podnikohospodářské 
Vysoké školy ekonomické v Praze pro roky 2025–2026 

 
 
Děkan, prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., představil Výroční zprávu o činnosti fakulty 
podnikohospodářské za rok 2024. Tato zpráva má 11 kapitol a věnuje se studijním 
programům, uchazečům o studium, současným studentům, dalšímu rozvoji fakulty, podává 
zprávu o činnostech jednotlivých kateder. Prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., uvedl, že Výroční 
zpráva bude ještě dále upravována.  
 
Výsledky hlasování o Výroční zprávě činnosti Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické za rok 2024:  
 
Pro: 33 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 
Výroční zpráva o činnosti Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze 
za rok 2024 byla schválena. 
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6) Různé 
 

I. Schválení nových členů komisí  
 
Ing. Hana Lorencová, Ph.D., předložila schválení níže uvedených akademických pracovníků 
do komisí (v anglických i českých programech): 

 
 

Ing. Barbora Vaculová 
- členka zkušebních komisí pro státní závěrečné zkoušky a členka zkušebních komisí pro 
obhajoby bakalářských prací v bakalářských studijních programech: 

• Podniková ekonomika a management 
• Arts management 
• Bachelor of Business Administration 

Výsledky hlasování o jmenování Ing. Barbory Vaculové: 
Pro: 33 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 

7) Závěr zasedání 
 
Děkan Fakulty podnikohospodářské poděkoval přítomným za jejich účast a pozval je na další 
zasedání, která se budou konat v těchto termínech: 11. 6. a 15. 10. 2025. 
 
 
Zapsala: Ing. Mgr. Monika Höslová 
 
Schválil: prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. 


